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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa 11.12.2023 
 
Prítomní poslanci:         Ing.Michal Dodek, Ing.Michal Ďurkech, Bc.Vladimír Smatana, MUDr. Anton Ďukrech, Ing. 

Rastislav Kretík, Jana Muráňová                       
 

Neprítomní poslanci:    Peter Valient osp., Milan Kušnier osp., Juraj Urík osp. 
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:           Ing. Milan Kremeň  
 
Zápisom poverená :     Ing. Jana Franeková  
 
Občania:  
                  
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  o 17,00 hod. starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a zúčastnených občanov. Oznámil, 
že poslanci Peter Valient, Juraj Urík a Milan Kušnier sa ospravedlnili z rokovania OZ. Počet prítomných poslancov je 6, 
OZ je uznášania schopné.  Starosta oboznámil poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Starosta 
dal hlasovať za návrh programu rokovania  OZ,  poslanci návrh jednomyseľne schválili a rokovanie obecného 
zastupiteľstva sa riadilo nasledovným schváleným programom: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Návrh na schválenie VZN č.5/2023 o miestnych daniach na území obce Plevník-Drienové 
6. Návrh na schválenie VZN č.6/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce Plevník-Drienové 
7. Návrh na schválenie rozpočtu obce na rok 2024 
8. Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1.polrok 2024 
9. Rôzne (informácia o pripravovaných projektoch a realizáciách, žiadosti občanov a organizácií)  
10. Diskusia 
11. Záver 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.82/2023 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu Janu Muráňovú a za členov Ing. Michala Ďurkecha a MUDr. Antona 
Ďurkecha. Za overovateľov zápisnice navrhol pánov Bc. Vladimíra Smatanu a Ing. Michala Dodeka. Zápisom poveril  
Ing. Janu Franekovú. Dal hlasovať za predložený návrh, poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.83/2023 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 3/: Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa starostu obce pani Jana Muráňová.  Skonštatovala, že aktuálne 
evidujeme plnenie nasledovných uznesení: 12/2018, 72/2023 a 22/2011-trvalá úloha.  
Starosta podal vysvetlenie ku kontrolovaným uzneseniam: 
12/2018 – zrušenie napojenia na cestu I/61 – bez zmeny od posledného zasadnutia OZ 
72/2023 – pripraviť návrh VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a DSO – na programe dnešného zasadnutia  
22/2011, bod b) vypracovávať rozbory hospodárenia za jednotlivé kalendárne štvrťroky – úloha trvá a priebežne sa plní. 
Kontrola plnenia uznesení je prílohou zápisnice. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 84/2023 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za 
obdobie od posledného zasadnutia OZ, teda od 16.11.2023 do dnešného dňa, čiže 11.12.2023. 

V krátkosti vás chcem informovať o našej činnosti za toto mesačné obdobie, počas ktorého sa práce v obci 
nezastavili a zamestnanci pracovali  na plnení úloh  v zmysle náplne práce, pokračovali sme v realizácii schválených 
projektov a tiež v oprave a údržbe obecných objektov a verejných priestranstiev. Vlastnými kapacitami zabezpečujeme 
zimnú údržbu, posyp a odhŕňanie snehu a tiež naši pracovníci osadili adventný veniec a tento týždeň osadíme aj 
vianočnú výzdobu, a rozsvietime vianočné stromčeky pred OÚ a na Doline. Miestnym rozhlasom, web stránkou obce, fb 
stránkou obce sme upozornili občanov aby neparkovali svoje vozidlá na miestnych komunikáciách lebo tak komplikujú 
výkon zimnej údržby. Vyčistili sme tiež fekál, nakoľko sa používal v pálenici a obsahoval veľké množstvo kôstok. Až na 
malé problémy s čerpadlami prevádzka pálenice funguje v plnom prúde a dúfam, že zákazníci budú aj túto sezónu odtiaľ 
odchádzať spokojní. Zabezpečili a naštiepali sme drevo pre zákazníkov pálenice, ktoré by sme chceli ponúkať avšak až 
na budúcu sezónu, nakoľko sa musí ešte presušiť aby sa mohlo používať. Úspešne sme dokončili projekt fotovoltickej 
elektrárne objektu MŠ, ktorý už funguje, podali sme monitorovaciu správu dnes nám už na účet prišla aj refundáciu 
finančných prostriedkov vo výške 38,6 tis.€ z fondov EÚ. Dnes malo byť ukončené aj verejné obstarávanie cez systém 
EVO na projekt nového obecného úradu, ale vzhľadom k množstvu doplňujúcich otázok uchádzačov sa tento termín 
posunul na 18.12.2023. Zároveň sme tiež dnes na Enviromentálny fond podali žiadosť o NFP na rekonštrukciu 
vykurovania objektov ZŠ. 

Na úrade sme pripravili dokumenty týkajúce sa záveru roka a to konkrétne návrhy VZN č.5/2023 o miestnych 
daniach, návrh VZN č.6/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady a tiež sme 
pripravili návrh rozpočtu na rok 2024 a predpoklady na roky 2025 a 2026. Všetky tieto dokumenty sme predpísaným 
spôsobom zverejnili na oficiálnej web stránke obce a vyvesili na úradnej tabuli obce min.15 dní pred rokovaním OZ 
(24.11.2023), tak aby boli na dnešnom rokovaní OZ schválené a následne po schválení opäť na 15 dní zverejnené a tým 
platné a účinné od 1.1.2024. K zverejneným dokumentom sme nedostali žiadne pripomienky. Finančná situácia miest 
a obci nie je dobrá, štát obciam dal na plecia ďalšie povinnosti avšak bez finančného krytia (napr.poskytovanie 
finančného príspevku neverejným poskytovateľom sociálnych služieb) Tiež sa obci výrazne zvýšili náklady na energie 
a keďže obec má spolu 17 odberných miest na elektrinu a 6 odberných miest na plyn, jedná sa v našom prípade o dosť 
veľké náklady. Tento rok tiež došlo tiež k zvýšeniu tabuľkových platov verejných zamestnancov OÚ od 1.1. o 7% a od 
1.9. o 10% a tiež aj zamestnancov v školstve  od 1.1. o 10% a od 1.9. o 12%. Všetky tieto opatrenia sme chvalabohu 
zvládli, avšak mali dopad na hospodárenie obce, avšak ako som spomínal bez finančného krytia zo strany štátu. Mestá 
a obce sa nedočkali minulou vládou schváleného príspevku 108 mil.€, ale po rokovaniach ZMOSu s vládou Ľudovíta 
Ódora bolo dohodnutých a schválených 54 mil.€ (čo pre našu obec činí príjem cca 15 tis.€) a odpustenie splácania 
pôžičky z roku 2020 (čo bolo pre našu obec cca 32 tis.€). Tieto okolnosti nám sťažili prípravu návrhu rozpočtu na rok 
2024 a keďže podľa zákona je obec povinná schváliť vyrovnaný rozpočet, a aby sme nemuseli znižovať občiansky 
štandard v našej obci alebo príspevky na činnosť zložky fungujúce v obci pristúpili sme k príprave návrhu VZN 
o miestnych daniach platný od budúceho roka, ktoré sa zvyšujú v priemere o 43%.  Tiež na základe informácie 
o výdavkoch na odpady z minulého rokovania OZ a neustále zvyšujúce sa ceny služieb a poplatkov zberových 
spoločností za odpad na rok 2024 nás viedli k príprave návrhu nového VZN o poplatkoch za odpad, keďže podľa zákona 
obec nemá doplácať za odpad od občanov. Jedná sa o cca 31% navýšenie poplatku za odvoz smetnej nádoby. Tu treba 
však pripomenúť, že náš množstvový zber odpadu je omnoho spravodlivejší, ako paušálny poplatok na osobu a spočíva 
v tom, že kto viac separuje potrebuje menšie množstvo plomb na vývoz a tým platí aj menší poplatok. Veď napr. mesto 
PB má tento rok poplatok za odpad 45,60 €/osoba a u nás v obci bol priemerný poplatok na osobu v tomto roku pri 
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množstvovom zbere cca 27 €/osoba a po zvýšení sadzieb podľa nového VZN by to mal byť priemerný poplatok na 
budúci rok 35 €/osoba. Sú to nepopulárne opatrenia, ale bez ich prijatia by obec nemohla fungovať v takom režime ako 
doposiaľ a neradi by sme znižovali úroveň služieb poskytovaných obcou. 

Kultúrny, športový a spoločenský život je v našej obci bohatý na rôzne podujatia o čom svedčia posledné akcie 
konané sa v obci, ako bola napr. Katarínska zábava TJ a aj úžasná dobrovoľná a dobročinná akcia mobilného odberu 
krvi v našom kultúrnom dome, ktorého sa zúčastnilo spolu 48 darcov krvi. Tu chcem poďakovať poslancovi 
MUDr.Ďurkechovi Antonovi za vybavenie mobilného odberu krvi a tiež členom MS SČK za prípravu a organizáciu 
odberu krvi. Rôzne predvianočné a vianočné akcie nás čakajú aj v najbližšej dobe. Spomeniem napr, vianočné trhy ZŠ, 
vianočná besiedka MŠ v KD, bohatý vianočný kultúrny program v KD, uvedenie do života nového CD Mužákov Morávia, 
Štefánska a Silvestrovská zábava v KD, Silvestrovský výstup na Malý Manín  a iné podujatia, na ktoré vás všetkých 
srdečne pozývam. Už sa pomaly pripravujeme na vianočné sviatky, preto vám chcem všetkým zaželať hlavne pevné 
zdravie, príjemné a milostiplné prežitie vianočných sviatkov a všetko dobré do nového roka 2024 
Diskusia: nikto 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 85/2023 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 5/  Návrh na schválenie VZN č.5/2023 o miestnych daniach na území obce Plevník-Drienové Jednotlivé 
návrhy predniesol starosta obce. 
Návrh VZN predložil starosta obce. Ako spomínal v správe o činnosti finančná situácia miest a obci na Slovensku nie je 
dobrá, štát obciam dal na plecia ďalšie povinnosti avšak bez finančného krytia (napr.poskytovanie finančného príspevku 
neverejným poskytovateľom sociálnych služieb). Tiež sa obci výrazne zvýšili náklady na energie a keďže obec má spolu 
17 odberných miest na elektrinu a 6 odberných miest na plyn, jedná sa v našom prípade o dosť veľké náklady. Tento rok 
tiež došlo tiež k zvýšeniu tabuľkových platov verejných zamestnancov OÚ od 1.1. o 7% a od 1.9. o 10% a tiež aj 
zamestnancov v školstve  od 1.1. o 10% a od 1.9. o 12%. K úprave sme pristúpili aj vzhľadom k inflácií za minulý rok, 
ktorá bola podľa údajov Štatistického úradu SR vo výške 12,8%.  Všetky tieto problémy a opatrenia sme chvalabohu 
zvládli, mali však dopad na hospodárenie obce a všetky tieto skutočnosti nám sťažili prípravu návrhu rozpočtu na rok 
2024 a keďže podľa zákona je obec povinná schváliť vyrovnaný rozpočet, a aby sme nemuseli znižovať občiansky 
štandard v našej obci alebo príspevky na činnosť zložky fungujúce v obci pristúpili sme k príprave návrhu VZN č.5/2023 
o miestnych daniach platný od budúceho roka, ktoré sa zvyšujú v priemere o 43%.Návrh bol zverejnený predpísaním 
spôsobom, prerokovaný na komisií pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie, k návrhu neprišli žiadne 
pripomienky. 
Diskusia: 
-Ing.Kremeň – kontrolór obce skonštatoval, že návrh bol spracovaný a zverejnený v súlade so zákonom  
-Ing. Kretík - komisia pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie odporúča návrh schváliť. Osobne som pôvodne 
nebol za zvýšenie sadzieb daní, keďže sa snažíme šetriť, ale vzhľadom na súčasné rozpočtové príjmy a výdavky obce, 
ak chceme zachovať súčasný štandard služieb občanom nič iné nám neostáva. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 86/2023 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 6/  Návrh na schválenie VZN č.6/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady na území obce Plevník-Drienové  
Návrh VZN predložil starosta obce. Na základe informácie z minulého rokovania OZ o výdavkoch na odpady v tomto 
roku – cca -13000 € a  neustále zvyšujúce sa ceny služieb a poplatkov zberových spoločností za odpad na rok 2024 nás 
viedli k príprave návrhu nového VZN o poplatkoch za odpad, keďže podľa zákona obec nemá doplácať za odpad od 
občanov. Jedná sa o cca 31% navýšenie poplatku za odvoz smetnej nádoby. Tu treba však pripomenúť, že náš 
množstvový zber odpadu je omnoho spravodlivejší, ako paušálny poplatok na osobu. Veď napr. mesto PB má tento rok 
poplatok za odpad 45,6 €/osoba a u nás v obci je priemerný poplatok na osobu v tomto roku pri množstvovom zbere cca 
27 €/osoba a po zvýšení sadzieb podľa nového VZN by to mal byť priemerný poplatok na budúci rok 35 €/osoba. Návrh 
bol zverejnený predpísaním spôsobom, prerokovaný na komisií pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie, 
k návrhu neprišli žiadne pripomienky.  
Diskusia: 
-Ing.Kremeň – kontrolór obce skonštatoval, že návrh bol spracovaný a zverejnený v súlade so zákonom  
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-Ing. Kretík - komisia pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie odporúča návrh schváliť. 
-Ing. Ďurkech – týmto návrhom VZN reagujeme len na vývoj nákladov v odpadovom hospodárstve obce, keďže obec na 
odpady od občanov nemá doplácať. 
-Bc. Smatana – plomby, ktoré ľudom ostanú môžu použiť aj v budúcom roku? 
-starosta – áno, môžu sa používať aj staré plomby, ale občania si musia zakúpiť minimálne 12 ks plomb aj v novom roku 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 87/2023 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
 
 
K bodu 7/ Návrh na schválenie rozpočtu obce na rok 2024 
Návrh predniesol starosta obce. Nakoľko k dnešnému nie je schválený štátny rozpočet, zatiaľ nevieme koľko financií 
naša obec dostane z podielových daní FO na budúci rok, preto sme pri jeho tvorbe vychádzali z prognózy MF SR 
a RRZ. Na rozdiel od štátu a jeho rozpočtu, rozpočty miest a obcí musia byť vyrovnané alebo prebytkové.   Príprava 
rozpočtu nebola jednoduchá a keďže  sme nechceli znižovať občiansky štandard v našej obci alebo škrtať príspevky na 
činnosť zložiek pôsobiacich v obci, sú v návrhu rozpočtu zahrnuté aj príjmy z nových VZN o daniach a poplatkoch za 
odpad. Návrh bol zverejnený predpísaním spôsobom, prerokovaný na komisií pre financie, obecný majetok, rozvoj 
a podnikanie, k návrhu neprišli žiadne pripomienky.  
Diskusia: 
-Ing.Kremeň – kontrolór obce skonštatoval, že návrh bol spracovaný a zverejnený v súlade so zákonom.  
-Ing. Kretík – komisia pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie odporúča návrh schváliť. 
-Ing. Ďurkech – akceptujem, že prioritou je momentálne nový obecný úrad a 3. trieda materskej škola, ale apelujem, aby 
sa nezabudlo na dokončenie ulice Bukovanova, pokiaľ na to budú finančné možnosti, prípadne aj za cenu čerpania 
úveru. Je zbytočné držať veľa finančných prostriedkov v rezervnom fonde, keďže tieto každým rokom strácajú svoju 
hodnotu. 
-J. Muráňová – súhlasím s tým, aby sme nezabúdali na dokončenie ulice Bukovanova 
-MUDr. Ďurkech – rovnako súhlasím s tým, aby na rezervnom fonde sme si nechávali vždy len zdravú rezervu cca 
50000 € na nepredvídané a krízové situácie, zvyšok treba investovať do rozvoja obce. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 88/2023 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 89/2023 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
V rámci schváleného rozpočtu je potrebné samostatne schváliť použitie rezervného fondu v roku 2024 a poskytnutie 
dotácií z rozpočtu obce v sume nad 300 €. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 90/2023 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 91/2023 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 8/   Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1.polrok 2024 
Plán kontrolnej činnosti na 1.polrok 2024 bol prílohou materiálov na OZ a prezentoval ho hlavný kontrolór obce Ing. 
Milan Kremeň. Návrh bol zverejnený predpísaným spôsobom na úradnej tabuli obce ako aj web stránke obce. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 92/2023 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 9/   Rôzne  
• Starosta obce informoval poslancov o pripravovaných projektoch na najbližšie obdobie, kde prioritou bude                 

v budúcom roku výstavba nového obecného úradu, prístrešku v pálenicie a dokončenie cesty Bukovanová. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 93//2023 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

• Na obec bola ešte pred minulým rokovaním OZ doručená žiadosť od pani Heleny Ďurkechovej – HELA, Plevník-
Drienové 391 o adekvátnu náhradu priestorov na podnikanie po predaji budovy č.96. OZ uznesením č.80/2023 
oznámilo pani Ďurkechovej, že obec momentálne nedisponuje adekvátnymi priestormi vhodnými na prenájom pre 
potreby podnikania a predajne a v takomto duchu sme jej zaslali aj písomnú odpoveď. Po vykonanej spoločnej 
obhliadke prejavila však záujem o skladové priestory čakárne a vyšetrovne lekára na prízemí kultúrneho domu. 
Neskôr o tieto priestory požiadala aj kaderníčka a kozmetička, ktoré tiež boli v nájme v priestoroch obj.96, ktorý nový 
majiteľ plánuje od budúceho roka prerábať, tak im vypovedal nájom. Tento bod sa prerokovala aj na finančnej 
komisií dňa 5.12.2023 s odporúčaním schváliť prenájom v prospech Heleny Ďurkechovej do 30.6.2024 s tým, že 
o výške nájmu rozhodne OZ. Starosta obce navrhol na základe rokovania s pani Ďurkechovou a porovnateľných 
nájmov v obci nájomné vo výške 10€/m2 za rok vrátane energií. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 94/2023 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

• Obec v zmysle dohody z minulého OZ zaslala výpoveď z nájomnej zmluvy na priestory šatní na bývalom kúpalisku p. 
Remencovi, kde výpovedná lehota uplynie 31.1.2024. S p. Remencom sa obec dohodla na odkúpení zabudovaných 
vonkajších cvičebných prvkov za 1500 €. 

• 8.12.2023 prišla na obec žiadosť o súčinnosť s financovaním sociálneho zariadenia v obci Predmier – nebola 
súčasťou materiálov, bude predmetom rokovania najbližšej Komisie pre financie, verejný majetok, rozvoj 
a podnikanie. 

• Je potrebné doriešiť nájomný vzťah k obecnému bytu v bývalej školskej bytovke. Rokovania s nájomníčkou 
o finálnom znení zmluvy prebiehajú už niekoľko mesiacov, pokiaľ sa nám nepodarí dospieť k dohode, obec bude 
musieť túto záležitosť doriešiť právnou cestou. 

• Sledujeme vypísané a plánované výzvy o NFP a budeme podávať žiadosti, ktoré budú pre našu obec aktuálne. 
 
 
K bodu 10/ Diskusia 
-J.Muráňová – pozýva na vianočný víkend v dňoch 15-17.12  – vianočné trhy v ZŠ, besiedka MŠ, obecné vianočné trhy, 
vianočné kultúrny program v KD a uvedenie do života CD Mužákov Morávia 
- Bc. Smatana – prasknutú obruč na lipe v parku D. Tatarku treba riešiť 
- Ing. Ďurkech –navrhuje opätovne osloviť ŽSR ohľadom pozemku pod kompostovisko pri nadjazde 
 

 
K bodu 11/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva o 19,00 hod. ukončil. 
 
 
 
Overovatelia :     Bc. Vladimír Smatana        ............................................ 

 

                           Ing. Michal Dodek        ............................................  

   

Starosta obce:     Miroslav Kremeň             ............................................ 

 

Zapísala: Ing.Jana Franeková           ........................................... 


